

MINUTES OF PROCEEDINGS**THURSDAY, FEBRUARY 26, 1976**

(39)

[Text]

The Standing Committee on Broadcasting, Films and Assistance to the Arts met at 3:50 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Jacques Guilbault, presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Caccia, Douglas (Bruce-Grey), Fairweather, Guilbault, Jarvis, Johnston, Lee, Raines, Roberts, Stollery, Symes and Young.

Other Member Present: Mr. Wise.

Appearing: The Honourable J. Hugh Faulkner, Secretary of State of Canada.

Witnesses: From the Department of the Secretary of State: Mr. R. W. Nichols, Registrar, Citizenship Registration Branch and Mr. Lewis Levy, Director of Legal Services.

The Committee resumed consideration of Bill C-20, An Act respecting citizenship (*Citizenship Act*).

The Committee resumed consideration of Clause 2.

The Minister and the witnesses answered questions.

At 5:36 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Le greffier du Comité

Mary Anne Griffith

Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL**LE JEUDI 26 FÉVRIER 1976**

(39)

[Traduction]

Le Comité permanent de la radiodiffusion, des films et d'assistance aux arts se réunit aujourd'hui à 15 h 50, sous la présidence de M. Jacques Guilbault, président.

Membres du Comité présents: MM. Caccia, Douglas (Bruce-Grey), Fairweather, Guilbault, Jarvis, Johnston, Lee, Raines, Roberts, Stollery, Symes et Young.

Autre député présent: M. Wise.

Comparaît: L'honorable J. Hugh Faulkner, secrétaire d'État du Canada.

Témoins: Du Secrétariat d'État: M. R. W. Nichols, régistraire, Direction de l'enregistrement de la citoyenneté, et M. Lewis Levy, directeur des services juridiques.

Le Comité reprend l'étude du Bill C-20, (*Loi sur la citoyenneté*).

Le Comité reprend l'étude de l'article 2.

Le ministre et les témoins répondent aux questions.

À 17 h 36, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.